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Těžko říct, jestli si někdo, kdo si naplánoval návštěvu Divadla Na Prádle v Praze na pátek 27.
února, dokázal alespoň v náznaku představit, co se tam asi bude dít. Když se rozšifroval název 
Propletení
na 
Žambochy, Šantré 
a
Epy de Myi
, obrázek začínal nabírat jasnějších obrysů. Málokdo ale předpokládal, jak obrovský „mejdan“ to
nakonec bude. Kulisy a rekvizity na scéně evokovaly představu obývacího pokoje a rodinnou
sešlost, ale jakmile se na pódiu objevili muzikanti, bylo po klidu a celým sálem začala létat
obrovská energie a spousta muziky. Po pár minutách už byli všichni diváci do toho proudu
vrženi a zcela strženi.

  

Program odstartovala Epy de Mye písní Nad ránem. Hned v druhé písni už ale začalo
slibované proplétání, když se k Epy de Myi přidal 
Jura Nedavaška
a 
Dušan Vainer
. V dalších písních se připojili i ostatní účinkující. Nedocházelo jen k proplétání kapel, ale také k
půjčování hudebních nástrojů. Zajímavý byl třeba pohled na 
Honzu Přesličku
při písni 
Giovanni
, kdy na jeho kytaru hrál nejen on, ale také 
Lucie Cíchová
a 
Pavel Hloušek 
(zároveň). V závěru koncertu zas 
Honza Žamboch
„cinkal“ na xylofon.
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        Asi nejvýraznějšími písněmi byly Lovec amorů v pěveckém podání Honzy Žambocha zadoprovodu Epy de Mye. Bylo by s podivem, kdyby se mezi diváky nerozkřiklo, jak povedenýtento kousek byl, a kdyby ji na něm nevyžadovali znovu a na jiných místech. Zvlášť výrazné astrhující byly písně Jedinou větoua Měj se, lásko, Tereza Bárována pódiu doslova zářila. Někdy byla energie tak veliká, až se zdálo, že se zdi divadélka snadrozletí do stran, např. u písně Nikdy neříkej nikdy aSvobodě. A navíc to všem ohromně slušelo.        

  

  

        Do závěru koncertu se zapojili úplně všichni, mnozí hráli na kolenou, Dušan Vainer sizáklonem málem zlámal záda. Zpívalo i celé hlediště, které bylo spojené dlouhatanánskoušálou, upletenou v průběhu večera. Diváci jen neradi pouštěli účinkující pryč z pódia. Tentokoncert byl natolik hudebně pestrý a skvělý, že se nejspíš zařadí mezi nejlepší letošní hudebníakce, a těžko ho něco překoná. Nabízí se otázka: „Budeme mít možnost vidět opakování?“Stálo by to za to…
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